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7. Jaké služby v obci nejvíce postrádáte?

44 odpovědí

Obchod s trochou úrovně
malé sportovní centrum (posilovna, cvičení pro ženy), cyklostezka mimo hlavní silnici, benzínová pumpa (trošku mi do toho mluvil i můj muž :)
Dětský lékař, ženský lékař.pošta déle otevřena
častější vývoz kontejnerů na tříděný odpad
Nepostrádám, jsem mobilní, dojíždím, co zde není zařídím jinde. Jen otvírací doby končí když se vracím z práce. Nestíhám např. poštu.
Delší otvírací doba na poště
Bankomat
Restaurace,Policie
dopravní obslužnost nedostačující večerní spoje
Sportovní lekce, sběrný dvůr, poskytování internetu, kroužky pro děti.
Zájmové aktivity pro dívky,obchod, koupaliště
normální obchody (čerstvá zelenina,maso,pekařství.), lepší lékařská péče, kulturní využití (sport,taneční zábavy atd.) workoutové hřiště,cukrárna-
kavárna,dobrá a kvalitní restaurace, koupaliště,
Kvalitni obchod, restaurace,cukrarna
žádné
Zadne
Restaurace
Bakomat,cyklostezka
Bankomar,cyklostezka
Bankomat,oprava cest
restaurační zařízení
kosmetika, pedikura
svoz velkoobjemového a nebezpečného odpadu. možnost odvozu tohoto odpadu kdykoliv.
velkoobjemové kontejnery
Kulturní dům pro pořádání společenských akcí
Sběrný dvůr
Občerstvení a toalety v části Kyselka.
Vice kontejneru na odpad
Častější představování kontejnerů.Kvalitní ZŠ.



Restauranty v Kyselce
Nic nepostradam. Jsem na vesnici a nemam velke naroky.
Lékárna
Verejne WC,o občerstvení pro návštěvníky obce
Třídění odpadu,nedostatek nádob na tříděny odpad.Chybí představování kontejnerů na tříděny odpad
Lavičky u lázní,občerstvení,restaurace,toalety pro návštěvníky Kyselky
Komercni a financni
Cyklostezka
Nic
Častější otviraci doba mestske knihovny
stánek s upomínkovými předměty
Bankomat,schromazdiste odpadu po celý rok
Pohostinství
Rastauraci, hospodu, obchody, lepšíhp lékaře, dětského lékaře
Dětský lékař, restaurace, kavárna
Kvalitní obchod, restaurace





9. V čem se podle Vás za posledních 5 let kvalita života obyvatel v obci nejvíce zlepšila?

50 odpovědí

Vzhled
Kulturní život v obci
postupně se opravují komunikace, zvelebují se místa lavičkami, cedulemi, květinami, pořádá se více společensko - kulturních akcí, opravují se památky (kostel,
...)
Čistota obce,info cedule, informace všeobecně
nové projekty
Akce pro občany.
Akce pořádané obcí
Dobrý starosta,dění v obci,je o nás zájem díky obnově Lázní.
Vničem
Kulturní akce, odpadové hospodářství, poskytování krejčovství
Kulturní akce, celková úroveň
Velice šikovný starosta obce, spravedlivý k lidem, ochotný naslouchat, tvůrčí. Takový jaký má být. Snaží se vyřešit jakkoukoliv situaci.Stará se o životní prostředí
obce a kulturní památky mu nejsou cizí.
Skvele verejne akce i jejich organizace
Společné aktivity obyvatel obce.
Mnoho věcí nemohu posoudit, ale já za sebe jsem spokojena s akcemi pro děti, velice jsem spokojena s MŠ Kyselka. MŠ Kyselka má velice zajímavý program
pro děti, je velice vstřícná k rodičům a moc empatická k dětem.
Kulturní a společenské udalosti,péče o seniory
Vice kulturnich akci
Dětské hřiště,Bucina
společenské akce
kulturní akce, sekání - úklid trávy, sněhu atd.
zvýšil se počet společenských akcí
méně kamionu
nezlepšila
Společenské akce dobrá komunikace se starostou obce .
Více kulturních akcí
Obec se více snaží o zlepšení vzhledu obce a podporuje společenské akce.



Jsou zde castejsi kulturni akce
Jsou více kulturní akce. Mohou být častější.
Poradani letnich akci.Letni turisticky ruch.
Úprava veřejných prostranství.
Hřiště pro deti, uprava parku a okolí,společenské akce
Pravidelne a kulturni a spol.akce,hezci park a ruzna vylepšení(lavičky,koše,vyhlídky,alej..)
Je zájem o obyvatele
V čerpání obecních prostředků
Akce ZŠ a MŠ
Park,muzeum,altanek,kino
Kultura
Kulturní reprezentace obce.Rekonstrukce-kostel,altany,park.
Uklid obce a zvelebovani
Začala se výrazně opravovat "zricenina"lazni Kyselka.
V oblasti kultury
Bohaty kulturni zivot.Služby
lavičky
Více kulturních akcí pro děti i dospělé
Kulturní a společenské akce obce
Kultura,úprava obce
Kulturní akce, stezka,muzeum
Péče o veřejný prostor, společenský život, sanane kostela
kulturní vyžití, vzhled obce



10. V čem se podle Vás za posledních 5 let kvalita života obyvatel v obci nejvíce zhoršila?

40 odpovědí

Nevim
nic
nezaznamenala jsem zhoršení v žádné oblasti, nejvíce mi vadí nadměrná rychlost vozidel projíždějících obcí
Parkování před panelovým domem, nedodržování rychlosti, chudá vánoční výzdoba obce.
oprava kostela - zásadní nedostatky ze strany provádějící firmy - prašnost, shazování sutě přímo z lešení na ulici, v příští etapě opravy doufám že bude
dodrženo zakrytí stavby, shoz tunelem do kontejnerů apod. , náš život to na dlouhou dobu značně zhoršilo
Nezhoršila se.
Nezhoršila
Škola pod vedením paní Vlkové
Nemohu říci nic
Téměř žádné vyžití pro děti a mládež
Dopravní spojení, bezpečnost na silnicích v obci.
Vlak Mattoni
Zhoršila se ve zdravotnictví a v obchodech.
Nálada mezi lidmi.
Nemohu soudit
Mala moznost sporto niho vyziti
Nezhorsila
Stav lázní Kyselka, prijezdove cesty,žádná cyklostezka
pohled na stále chátrající "lázeňské" domy
nejsou zajištěny služby pro turisty, zejména veřejné WC po celé obci
Nárůst potkanů
pan Potůček
Neporadek v ZŠ Kyselka
Vzdelavani v ZŠ Kyselka.
Odpad kolem cest z chatovych oblasti.
Lidi nechavaj po sobe bordel vsude
Péče o turistický ruch a obecní stránky
S nárůstem turistu chybi zajištění služeb občerstvení,WC



Žádné pořádné opravy lázní
Moznost nákupu
Ve vsem
Nezhorsila se
Odvoz odpadu
Znečišťování cest,parku,pískoviště od psů a neuklízení po nich
přes pytlíky pro psy všude nasráno
Neochota nedocenění občanů co pro ně obec zajišťuje
Znečišťování cest,parku,pískoviště od psů od psů a neuklízení po nich
Množství psích výkalů!!Hlavně u panelového domu!!i v okolí!
Škola - nekvalitní učitelé

















18. Co konkrétně byste navrhl/a, aby se v obci zlepšilo? Co je největší problém obce?

58 odpovědí

Komunikace s lidmi
chybí mi v obci chodníky (chodím pěšky z Radošova do Kyselky), také s tím souvisí kdyby bylo možné nějaké dopravní omezení rychlosti vozidel,
bydlíme přímo u silnice a většina vozidel nedodržuje přikázanou rychlost a doslova proletí kolem nás, možná měřič rychlosti ???
chybějící chodníky pro bezpečí dětí, ukáznění řidičů jezdících Radošovem závody (lokalita u kostela +- 300 m) velmi nebezpečná a nepřehledná -
například označení značkou 40 km, případně nejlépe ukazatelem rychlosti jako v jiných obcích
Mělo by v Radošově být více chodníků.
Opravy komunikací, černé skládky (Radošov směr prostor). Potřeba vybudování chodníků.
Obchod
Zastaralost chodníků,jsou opravdu ve velice špatném stavu,parkování v obci zejména u panelového domu.
Oprava lázní, dopravní obslužnost, zvýhodňování některých místních podnikatelů, nestrannost zastupitelstva, předražený pronájem tělocvičny.
Obchod
jsou tu zlí a zavistiví lidé kteří nikomu nic nepřejou
Dokonceni rekonstrukce byvalych lazni
Vztahy mezilidské
ZŠ -špína_lepší úklid,příliš častý výskyt vší.Škola bez nápadu a zájmu managementu,šikana!ZŠ by si měla vzit příklad z MŠ a kvalitního vedení
p.Zichové
Parkování u OÚ,střediska a Lázně
Místní komunikace chst.oblast c.1 +u hřiště
Místní komunikce chatova oblast + u hriste
Komunikace,sportovni hriste,lazne Kyselka,cykliste Bor Radosov
Lázně
Informace na desce u památníku a v Radošově, využití tělocvičny na různá cvičení pro dospělé, chodníky(chůze dětí ze školy je životu
nebezpečná), nábřeží, prostor před poštou
problém:pejskaři neuklízí co pejsek udělá. Viz parčík u pomníku atd. obdivujji sekáče trávy
větší počet zaměstnanců obce, kteří by se starali o údržbu a čistotu v obci
nedostatek pracovních míst, neopravené budovy lázní



problém je Mattonka - dává obci málo peněz
nedostupná pitná voda akanalizace
deratizace pravidelná, likvidace křídlatky
potkani
Školník na základní škole!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! -proč ? nespolehlivost- drzost- lenost -farma není součástí školy- nejdřív práce ve školním areálu a školce
pak teprve farma. Nejlépe po pracovní době . Navrhuji dát hlavní funkci školníka pro Lukáše Vandáka. A váženého pana Potůčka ze školy úplně
vyřadit!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! Proč děti se ho bojí chování k zaměstnancům arogantní a hlavní důvod žádná práce po něm nejde vidět. Ve školce není
mimo jiné schopný opravit koloběžky aby měli děti na čem jezdit!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! Dále častěji provádět kontrolu zapisování stavu plynoměrů v
celém areálu. Kontrola materiálu který má být ve škole a ne jinde. Rarita dva školníci na jedné škole :-D
pan Potůček
Pověst základní školy se velmi zhoršila. Důvodem je paní ředitelka, která si z toho dělá rodinný podnik. Zaměstnanci pracují ve stresu a bojí se říci
svůj názor, školník řeší věci, ke kterým není kompetentní, je velmi neurvalý na rodiče, nestará se o věci o které by se starat měl. Školník by prý měl
také dělat asistenta pedagoga?...absolutně nepřijatelné. Zastupitelstvo obce by se mělo zamyslet nad dalším působením paní ředitelky.
Výměna ředitelky školy
Zastupitelstvo nejedna na rovinu.Všichni se raději drží hlasovani,nez aby kazdy vyjádřil svůj názor.
Radikalni investice do chodniku!!!Chybějící lidová restaurace v Kyselce!!!
Aby se dusledneji dodržoval zákaz hlučných aktivit o vikendech.
Komunikace v Radosove a casti a Kyselky od skoly k poste
Chodník pro pěší pres celou obec,chybí občerstvení a věř.WC pro spousty návštěvníků Kyselky!
Udelat chodnik Radosov Kyselka ke skole
Dopravní a orientační systém.Větší zájem o turistický ruch.Neinformovanost o financování a rozpočtu OPS
Obec nereaguje na zajem turistu
Opravy budov
Zajistit seniorum dostupnos nastevy lekare,úřadů,nákupu,finančních služeb
Upravit vedlejsi cesty napr.k ustavu,k chatam za obchodem atd.
Vsechno.jde velmi pomalu!!!Už jedna cela generace vyrostla vedle zborenist.
Chybi chodniky.
Komunikaci,uklid obce (více zaměstnanců na uklid )
Prijezdova cesta do Nove Kyselky -kvalita
Nedostatečné zázemí pro turisty v Kyselce (verejne WC)



Nedostatek chodníků
Zhoršila se bezpečnost chodců,vozidla nedodržují předepsanou rychlost.Radar?Akce pro policii!
autolakovna
Byla bych ráda kdyby si lidi v obci vážili a podporovaly obec a rádi podporovali aktivitu v obci nejlépe zadarmo!
Zastupitelstvo
Sbírání psích výkalù
Komunikace - dopravam chodníky, louže u pošty, autolakovna - zápach acetonu
Stav pozemních komunikací, stav některých soukromých pozemků - plotym zápraží, zeleň
Situace v ZDŠ "Ředitel Potůček"
Lázně - areál
Nákupní možnost, restaurace či kavárna pro nárůst návštěvníků areálu lázní.





20. Jestliže jste zaznamenal zvýšený výskyt hlodavců, uveďte podrobnější informace o lokalitě (dům č.p, pozemek č.,
apod.)

9 odpovědí

Pozemky a zahrady blizko reky
Radošov kanalizace celá ZŠ a MŠ, ČOV hřbitov a v okolí a přečerpávací stanice
Radošov - všude podél kanalizace
potkan Radošov
Oznámil jsem,ale nic se nestalo.Hubím sám.
Již jsem oznamila,nic se nedělo,bojujeme sami (zatím vyhubeno)
Jsem s bydlením v Kyselce jako lokalite spokojena.Taktez se starostovanim pana Aleše Labika.
Bezne u panelaku,u popelnic
u Míšků



21. Vaše vzkazy, náměty, nápady či připomínky:

49 odpovědí

Děkuji, že se o nás staráte, jen v části Radošov mi opravdu chybí chodník.
Děkuji, že se o nás zajímáte. Velice příjemná a dobře přístupná je i naučná Mattoniho stezka.
Děkuji vedení obce za přístup k řešení místních problémů.
Hodnotím velice kladně fungování naší obce,sice ne se vším uplně souhlasím viz oprava kostela,ale jinak jen takl dál pane starosto,myslím že jste
muž na správném místě.
Renovace Ontaria pro místní obyvatelé
V obci nám nejvíce vadí obchod u Vietnamce, jelikož u něho nonstop stojí opilé a zhulené partičky, kteří dělají bordel, smrdí , otravují a ještě k
tomu každý obchcává jedinečný keřík hned vedle pošty. Takže to tam pak smrdí nejen temito individui ale i chcankama. Rozhodně by bylo super
vybudovat zde Work Out hřiště které by určitě využilo spoustu mladých i starších jedinců.
Hlídat víc čistotu řeky a jejího okolí. Nepovolovat divoké táboření.
Nemůžu říct, že jsem se ZŠ Kyselka nespokojená, ale uvítala bych, kdyby se ZŠ Kyselka inspirovala alternativním přístupem výuky například od MŠ
v Kyselce pod vedením úžasné paní učitelky Zichové.
Dodržování pracovní doby na stavebnim odboru,pes do kancele na úřade a do kostela nepatří,pri vstupu do ZŠ silný cigaretovy kouř..
pochvala Štefanu Malému za práci; zvýšit výkon pana školníka v ZŠ; pochvala starostovi za široký záběr v práci;
Výskyt divokých prasat,turistické mapy okoli,sběrný dvůr,nadoba na.bio odpad za mostem,omezeni rychlosti napr.v Radosoveu zmrzliny za
mostem,u obchodu ke kostelu v Radosove
Výskyt divokých prasat,jejich přemnožení, ničení soukromých pozemku od nich
Velké množství divočáku
Divoká prasata přemnožení
Snížení rychlosti v obcipohode,sberny dvur
1.Naučná stezka by se mohla vylepšit o plnění nějakých úkolů dětmi (záznamový arch může vydávat muzeum)něco jako Ježíškova cesta na Božáku
2. hospoda - občerstvení pro letní hosty 3. lépe upravit Ottův pramen
Odborné stíhání stromů před panelákem. Přechod pro chodce od hot. Praha k prodejně potravin
vzhledem ke zvýšenému turistickému zájmu i naší obec by bylo potřeba vyřešit veřejné WC, občerstvení, informační stánek s upomínkovými
předměty
více laviček pro seniory, např. po cestě z Radošova do Kyselky



vadí nám divočáci - máme zničené ploty
vadí nám prasata. máme zničené ploty a zahrádky
"zkulturnit" místa kde jsou nádoby na tříděný odpad. Sociální problematika - byty pro seniory, zvýšit parkovací místa, kontrolování kouření z
komínů -znečišťování ovzduší. Přehodnotit cenu pozemků, zejména pronájmu (příliš předražené)
zlikvidovat potkany
Větší využití areálu Ontário
Vyřešit problém Potůček
Je zvláštní, že zastupitelstvo se vzdy shodne.Každý by měl vyjádřit svůj názor.
Viz.bod 18.Nelibie se mi,že jsou zastupitelé vždy všichni pro nebo proti.To je alibismus.
Neustáli štěkot psich mazlicku.Upozorniť majitele,ze je povinost zbirat vykaly neni jedine,ale i chovani jejich psu je jejich povinost
Umístěné naučné desky (historie) ke kapslicce v Nové Kyselce
Pravidelné hodnocení činností OPS a dozorci rady.Zveřejnění čerpání prostředků náklady-odměny
Obyvatelé by meli mít možnost nahlédnout do financování OPS.Informovat veřejně Web -o nejbližších akcích OPS a rozpočtu.
Pokutovat kaleni psu na verejnych prostranstvich,parkoviště u paneláku,opravit chodnik pred domem služeb,ničení odpadu.košů,ničení laviček v
parku
Je nutna oprava a úprava zahrady ZŠ
Vyznacit parkovaci mista na parkovisti u střediska z důvodu špatného zajizdeni k rampe posty.
V Kyselce ke mnoho prazdnych domu a pritom chybi:klubovna pro mládež,pro seniory,pohostinstvi,veřejne zachody-je to špatná vizitka
obce!!!"Vybudovat dům kultury.Vybudovat prechody pro chodce,na nekterych mistech je nebezpecne prechazet silnici,take vzhledem k
nastavajici turisticke sezone.
Současne vedeni obce je velmi dobre.Je citit zajem o zlepseni celkove situace v obci,rozumne vize do
budoucnosti,pracovitost,komunikativnost.Jen tak dal!
Snizeni rychlosti na 50km od krizovatky ustav most
Soutěž o nejhezčí zahrádku (fotosoutez)(domek)(truhliky)Prestehovat OU do opraveneho casti objektu lazne Kyselka a soucasny OU prodat..
Zpevnit plochu pred kontejnery v prostoru pod kastany v Radoso e.Vyresit problem s kaluzi u sloupu (zasahuje az do silnice) problém pro chodce
na levé straně vozovky.
Se zivotem v Kyselce jsem spokojen.
Malo -žádné WC pro veřejnost
1) v prostorách obecního úřadu;kina,kostela,školy a pošty dodržovat zákaz vstupu se psy 2) dostupnost pracovníků úřadu po dobu pracovní doby
3 ) bordel u kontejnerů 4) louže na parkovišti u domu služeb



Plovarna-lepší vstup do vody,možnost koupání v řece.Zpoplatnění průjezdu mostem v Radosove.
Žádné WC pro veřejnost
Plot u zastávky - nebezpečí sesunutí, komíny - kouř např. p. Eder, nepořádek kolem potraviny - p. Nam
Zlepšit dodržování klidu ve dnech prac. klidu, postihy za porušování. Znečišťování ovzduší lokál. topeništi - postihy za porušování zákona.
Odvodnění louží u zdr. stědiska.
Konkurz na nového ředitele ZŠ
Nová stezka - je krásná, ale chybí lavičky a posezení. jedna část je velmi neschůdná. Pomohlo by zábradlí či lesní schody.
Pomalá obnova lázní, není zde žádné občerstvení pro návštěvníky.

Uzivatel
Zvýraznění

Uzivatel
Zvýraznění


